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A: How can I help you today, Sir.
先生，今天我能如何为您效劳?

B: I set up the Personal Wealth Management Service with you, but I'm going to be travelling overseas. I'm not quite sure what I should do. I mean is it possible to still use the service?

我在你们这里办理了个性化理财业务，但我马上要去海外旅行。我不太清楚应该怎么办。我的意思是，我是否仍然可以享受这项服务?

A: That's not a problem. You can use that service wherever you are, it doesn't matter which country you are in at the time.

完全没问題。不论您身在何处您都可以使用这项服务，这与您当时身在哪个国家没有关系。

B: Really? In that case, could I have the number of the Service Centre please?

真的吗?既然如此，请你给我服务中心的电话，好吗?

A: Of course. It's 33234. That will put you in touch with a Personal Banker.

当然可以。号码是33234。这个号码将使您与专业理财顾问保持联系。

B: And they can deal with everything?

们可以应付一切?

A: That's the beauty of the service; they can deal with everything, with total security.

这是这项服务的妙处所在;他们可以非常安全地处理一切业务。

B: That's good to know. Thanks.

这很好。谢谢。
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